
 

Referat  Møte 10.04.2019 
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Tilstede : Frode Eriksen, Johannes Kyte, Bjørn Steinar Haugland, Tov Ramberg, Nils Arne Sæbø, 

Godtfred Haugland, Nina Follesøy, Hildur Alice Sandvoll. 

                                                                                                                                                                                                                                       

Saksnr. Sak Ansvar/ 
kommentar 

 Åpning Nils Arne 

21/2019 Godkjenning av møteprotokoll fra møte 13.03.2019 
Referatet er godkjent. 

Hildur Alice 

22/2019 Gudstjenester siden sist – kort evaluering 
Fine gudstjenester. Ingen særskilte kommentarer. 
Kommende gudstjenester – kort omtale – plan 
Familiegudstjeneste 28.4. Kort gjennomgang over 
gudstjenesteoversikten fram til høsten. 

 
Godtfred 
Alle 

07/2019 
(oppf) 

Valg-komite/utvalg for valg 2019? Ref samme sak – 39/2018 
Status? Oppdatering? 
Listen over personer som stiller til valg skal ha 10 navn, og er 
foreløpig ikke komplett. Vi samtaler rundt aktuelle kandidater, 
og fordeler hvem som kontakter den enkelte. Alle formidler 
tilbakemeldinger til Nils Arne og Bjørn Steinar. 
Erdal menighet vil være med på å «bemanne» valg-punktet i 
Rådhuset i Kleppestø. Vi skal bemanne Strusshamn, Kleppe og 
«vår del» av valgpunktet på Rådhuset. Kort samtale 
vedrørende noen konkrete ansvarspunkt, Frode avklarer disse 
med Geir. 
 

 
 
Nils Arne 
Bjørn Steinar 

23/2019 *Menighetens årsmøte søndag 24/3 – referat – kort 
evaluering 
Årsmøtet ble gjennomført som planlagt. Det kom fram noen 
få merknader til årsmelding– disse er samlet i eget notat fra 
årsmøtet. 
*Presisering regnskap 
Overskuddet i 2018 var på kr 13`, som presentert på årsmøtet. 
*Budsjett 2019 vedtak 
Vedtak: Budsjett for 2019 bekreftes vedtatt slik det ble lagt 
fram på årsmøtet. 
*Medarbeidersamling – evaluering: 
Godt og treffende innlegg av Pia. Positivt at alle ble engasjert! 
God praktisk gjennomføring.  

 
 
 
Alle 
 
 
Nils Arne 
 
Alle 
 
 
Alle 

24/2019 Konstituering av Godtfred Haugland som sokneprest i 
Strusshamn 
Godtfred er ikke tilstede under behandling av denne saken. 
Fungerende prost har sendt en Strusshamn Menighetsråd en 
e-post og anmodet om vår innstilling til å konstituere 
Godtfred Haugland som sogneprest i Strusshamn menighet. 
Kort samtale.  

 
 
 
 
 
 
 



Vedtak: Det er enighet i menighetsrådet om å støtte at 
Godtfred Haugland blir konstituert som sokneprest. 
  

 

Alle 
Godtfred ikke 
tilstede under 
behandling av 
denne saken 

17/2019 
(oppf) 

Jubileum – plan- oppf. 
Status 
Informasjon 
Gjennomgang av program, uendret fra tidligere. Samtale 
vedrørende annonsering av jubileumshelg – Nina kontakter 
Sigrun for felles oppfølging.  
Innspill: Forsterk team denne dagen. Behov for 
parkeringsvakter, generelt økt behov for «mannskap» til ulike 
oppgaver. 

 
 
 
Nina 
Frode 
 

18/2019 
(oppf) 

Konsert 14. juni – oppf. 
Oppgaver og ansvar 
Ove Steffensen har bekreftet at han kan bidra ifht planlegging 
og gjennomføring, og vil bli invitert til MR-møtet 8/5.  
Sam-annonsering med Åsane blir ikke aktuelt da deres 
arrangement vil ha en annen profil enn vår, jmf referat fra 
forrige MR-møte. 
Innspill: opprette FB- arrangement for annonsering. Om mulig 
få omtale i Askøyværingen.  

 
 
 
 
 
Johannes 
Nils Arne 

19/2019 
(oppf) 

Innspill fra Kirkeringen  
Utsmykningskomite – oppdrag 
Marit Smette og Marit Ulvik blir rådgivende 
utsmykningskomite fra Kirkeringen. De vil legge fram forslag 
og innspill for MR når det gjelder utsmykning av 
menighetssaler, atrium, våpenhus. MR fatter vedtak i den 
enkelte sak, jmf tidligere referat. 
 
Oppgradering av lys-setting i gamle menighetssal er 
gjennomført som planlagt. Gode tilbakemeldinger - dette ser 
veldig bra ut! Viktig med oplæring i bruk av styringspanelet.  
 
Plater til lyd-demping i atriet er bestilt, blir forhåpentligvis 
montert før jubileet. Asfaltering og beplanting vil foregå uken 
etter påske. 
Øvrig: 
Kirken er vasket utvendig.  
Askoy Y's Men's Club har reparert og vasket stoler i 
menighets-sal.  
Trapp ved hovedinngang er reparert.  

 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 

25/2019 Evt  
Superkids- status  
Vi har avtalt med hjelpere som kan bidra med opprydding 
konkrete datoer denne våren. Det er fortsatt behov for en 
person som kan være med og hjelpe til på øvelsene «fast». 
 
Fasteaksjon – evaluering 

 
 
 
 
Alle 
 
 
 



Generelt god avvikling mht praktisk gjennomførig. Behov for 
oppdatering av kart/ruter i nye boligfelt på Stongafjellet. Vi 
må følge opp denne saken i forkant av neste 
innsamlingsaksjon.  
Økonomisk resultat; pr tid 41`i kontanter og 12`på Vipps. Om 
dette resultatet blir stående er det en markant nedgang fra 
tidligere.  
 
Teamleder-møte – tilbakemelding 
Møte med teamledere har vært avviklet. Antall team-
medlemmer har falt fra 58 til 51 i løpet av det siste året. Pr tid 
fungerer det greit med 7 team. Likevel vil dette kunne bli en 
utfordring innen kort tid. 
 
Oppfølging av «Plan for øket oppslutning av Givertjenesten» 
ref sak 45/2018. 
Jmf tidligere samtaler og beslutninger. Denne saken vil på nytt 
bli lagt fram for menigheten på gudstjenesten 28.4. 
 
Flere Vipps-kontoer 
Frode informerer om «Vipps Go» hvor man lager en «butikk» 
og den enkelte bruker/besøkende i kirken velger hva de 
ønsker å «handle i butikken» - dvs hvilket gave-formål de 
ønsker å støtte (dagens kollekt, ungdomsarbeidet, 
barnearbeidet eller et annet formål – som vi definerer).  
Denne er nå innført på Strusshamn sokn sin Vipps-konto.  Vi 
bør vurdere hva som er nytteverdi av ny-ordningen, 
sammenholdt med risiko for «forviklinger». Dette testes ut nå, 
men kasserer, kirkeverge og MR-formann må følger opp mht 
etterprøving av funksjonalitet og muligheter. 
 
Konfirmant-opplæring 
Godtfred informerer: Ungdomsarbeiderne i kirken har 
kommet med konkrete ideer og ønsker mht å kunne bidra inn 
mot konfirmanter og foreldre. Det vil bli utarbeidet en 
brosjyre hvor dette blir presentert. Tanken er å involvere de 
som har gått på MILK og LED.  «Smak og se» er et konsept 
som er tenkt brukt i konfirmantopplegget. Vi tar dette opp 
som egen sak på MR-møte i juni og vil invitere kateket til 
gjennomgang/informasjon. 
  
Godhetsdag 
Godhetsdag 4. mai. Johannes kontakter Henny og avklarer 
presentasjon på skjermen. Godtfred vurderer hvilke søndager 
denne plakaten inngår i kunngjøringene. 
 
 

 
 
 
Alle 
 
 
 
 
Frode 
 
 
 
 
 
 
 
Johannes 
 
 
 
 
 
 
Frode 
Johannes 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Godtfred 
Frode 
 
 
 
 
 
Johannes 

 

Neste møte i MR: 8. mai 2019 kl.18-20. 



Marikoven 29.04.2019                                                                                                                                                             

Ref. Hildur Alice Sandvoll 


